
GLADSAXE KOMMUNE 
Bakkeskolen 

Dagsorden 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag d. 9. januar 2025, kl. 17-19 

 
Referent: Christina 

 

Deltagere: Bjørn Alexander Ebert, Özlem Çetin, Sarah Katz, Mette Eiland, Signe Nizam, Allan Mønster 

og Christina Møller 

Afbud: Mai Britt Aaløse 

      

Punkter Beslutninger 

1. Godkendelse af DO Godkendt 

2. Meddelelser: 

• Formanden 

• Ledelsen 

• Andre 
 

Ledelsen:  

• ”Skolen” er kommet godt tilbage efter juleferien og vi er klar.  

• Tine, afdelingsleder, er fraværende grundet fysisk sygdom. Vi ved 
mere om tidsperspektivet d. 15. januar og melder ud derefter. 

• Allan har efterspurgt proces og status for skolens forestående 
flytning. Beskeden lyder, at det nu tidligst bliver sommeren 2028. 
Ankomstforholdene på kommende matrikel er endnu ikke endeligt 
afklaret. 

• Sarah fortæller, at det er fedt, at der er blevet skabt kontakt til 
Specialsport. Flere forældre har meldt positivt tilbage.  

• Sarah spøger til punkter fra sidst: Legeplads og autismevenlig 
ankomst. 
o Legepladser: alt er bestilt hos TRESS og forventes at komme i 

gang snarest. Allan sender procesoverblik ud i tråden.  
o Autismevenlig skole: samtaler om temaerne er i gang på skolen. 

Bla. indgangspartiet om det kan indrettes mere hensigtsmæssigt.  
Vi er generelt ikke i mål men arbejder videre med det og alle er 
motiverede for det. 

3. Sundhed 
 

Der spørges til skolens kultur i fht personalets brug af 
sodavand/sodavand er tydeligt i klassemiljøet. Ud fra dette har vi en 
generel drøftelse, hvor hovedpunkterne er: 
Alle er klar over og forestående overfor, at eleverne kan have brug for 
særlig mad/spiselige motivatorer.  
Alle er enige om, at personalets brug af sodavand ikke skal være synlige 
for eleverne.  

4. Kan man låne 
skolens faglokaler? 

Sarah spørger, om det som forældre, vil være muligt at låne skolens 
faglokaler udenfor åbningstiden. Det er en god ide, men vi er usikre på 
formen.  
Sarah vil spørge forældrene i klassen og få afprøvet en lightmodel for at 
se, hvor stor interessen er.  
Vi tager det på som punkt til næste SB-møde og vurderer det videre 
behov. 

5. Skolebestyrelsens 
synlighed 

Sarah har spurgt nogle forældre i fht skolebestyrelsesarbejdet og behov: 

• Forældre udtrykker ønske om flere foredrag.  

• Hvor findes referatet? 

• Synlighed om hvem SB er og hvordan repræsentanterne kontaktes. 



Vi taler om, at der tidligere var forskellige arrangementer (foredrag, 
oplæg, temaer mm), som bestyrelsen arrangerede.  
 
Christina sætter fotos plus info om aulakontakt op af bestyrelsen på 
gangen. Allan/Christina ligger på Aula hvem bestyrelsen er og hvor 
referaterne findes. OBS vi mangler suppleanter. 

6. Eventuelt 
 

 Intet 

 

 

 

 


